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R O T O K O Ł  Nr  XIX/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu , 

odbytej w dniu 19 stycznia  2016r. 

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w godz. 13.00  do  

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XIX Sesji Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 14 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

Radni nieobecni: Wanda Bednarz. 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski wniósł o poszerzenie obrad o dodatkowy projekt 

uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy. Projekt uchwały 

były przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji do zaopiniowania. Sprawa 

dotyczyła rozwiązania problemu mieszkańców Gulzowa – część mieszkańców z ul. 

Młodzieży mieszka i zameldowana jest w Gulzowie, ale administracyjnie ten teren 

należy do Gminy Pilica – Biskupice.  

 

Porządek obrad poszerzony o dodatkowy punkty został przegłosowany i przyjęty 

jednomyślnie przez radnych 13 głosami.  
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Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu na 2016 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

7. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

8. Wnioski i oświadczenia.  

9. Zamknięcie obrad.  

 

 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady poinformował - na Komisjach Rady ustalono, aby wraz z 

prezentacją planów pracy, Przewodniczący Komisji złożyli sprawozdanie z 

działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu za rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Patryk Szczygieł odczytał sprawozdanie z pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu za 2015 rok oraz przedstawił plan 

pracy na 2016 rok. 

Pisemne sprawozdanie z prac komisji oraz plan pracy komisji załączone zostały do 

protokołu sesji. 

 

Radny Janoska Jerzy poruszył sprawę możliwości przeprowadzenia przez Komisję 

Rewizyjną kontroli w Spółce Zamek. W roku 2015 temat taki znalazł się w planie 

pacy, jednak nie został zrealizowany z uwagi na zastrzeżenia Nadzoru Prawnego 

Wojewody. Radny uważał, że Rada, Komisja Rewizyjna powinny wiedzieć co dzieje 

się w Spółce i jak ona funkcjonuje. Nie rozumie powodów dla których takie 

ograniczenia wprowadzono.  

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że po otrzymaniu z Nadzoru Prawnego Wojewody 

pisma kwestionującego uprawnienia kontrolne Komisji Rewizyjnej wobec spółek 

handlowych, zwrócił się do Burmistrza o przekazanie Radzie informacji na temat 

działalności Spółki Zamek.  

 

Burmistrz potwierdził, że przygotował i przekazał informacje w tym temacie Radzie i 

Komisji Rewizyjnej Nadmienił ponadto, że Rada ma prawo interesować się 
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kontrolować to co dzieje się w Spółce, ale może to realizować jedynie poprzez 

kontrole Burmistrza, dlatego po otrzymaniu pisma od Przewodniczącego Rady 

przygotował i przekazał Radzie informacje na temat działalności Spółki Zamek. 

Komisja Rewizyjna i Rada nie może samodzielnie i bezpośrednio kontrolować spółek 

handlowych nawet ze 100 % udziałem gminy, do tego celu zgodnie z przepisami 

prawa wyznaczona jest Rada Nadzorcza Spółki.  

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że w planie pracy 

Komisji Rewizyjnej  w miesiącu marcu 2016 roku zamiast tematu kontrola Spółki, 

zapisane zostanie informacja o działalności Spółki Zamek w 2015 roku - stan 

zatrudnienia, wynagrodzenia, zyski z organizowanych imprez oraz z G. Birów, 

wydatki na inwestycje i remonty, wysokość podatku odprowadzanego do Urzędu 

Miasta i Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  - Zbigniew 

Fabiańczyk odczytał sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 rok oraz 

przedstawił plan pracy na 2016 rok 

Pisemne sprawozdanie z pracy komisji oraz plan pracy komisji - załączone zostały do 

protokołu sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji Gminy - Beata Jakacz 

odczytała sprawozdanie z działalności Komisji w 2015 roku oraz przedstawiła plan 

pracy na 2016 rok 

Pisemne sprawozdanie z prac komisji oraz plan pracy komisji - załączone zostały do 

protokołu sesji. 

 

W dalszej kolejności przystąpiono do zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji. 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu na 2016 rok. został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady 

Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XIX /149/2016 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu na 2016 rok - została przyjęta. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xix_149_2016.pdf
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Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2016r.  

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

gminy, zgodnie z załączonym projektem uchwały. 

 

Na wniosek Skarbnika Gminy do uchwały wprowadzona została poprawka w 

paragrafie 4 dokonano zmiany daty z 16 na 19 stycznia 2016r. - chodziło o 

wskazanie dnia w którym postanowienia uchwały wchodzą w życie, a jest to dzień 

przyjęcia uchwały. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XIXI/150/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 

2016r. - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy. 

 

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, między innymi 

poinformował o problemie związanym z faktem zamieszkiwania i zameldowania 

części mieszkańców Gulzowa przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 w domach 

położonych na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice w Gminie Pilica.  

Mieszkańcy Ci chcą stać się pełnoprawnymi mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec. 

Swoją wole w tej sprawie wyrazili w trakcie zebrania mieszkańców Sołectwa Gulzów 

w dniu 8 grudnia 2015r..  

Odczytana została następnie treść pisma z dnia 16 grudnia 2015 r. podpisanego 

przez 30 mieszkańców zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do 

nr 10 w domach położonych na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice 

oświadczających, że chcą być pełnoprawnymi mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xix_150_2016.pdf
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W dniu 14 stycznia 2016r. na zebraniu mieszkańcy Gulzowa, szczególnie 

mieszkańcy zameldowani  przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 wyrazili jednomyślną 

wolę i chęci bycia mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec.  

Realizując wolę mieszkańców wyrażona w odczytanych pismach przygotowana 

została uchwała, która ma charakter intencyjny i umożliwi Burmistrzowi podjęcie 

działań w celu opracowania procedury i harmonogramu zmian granic 

administracyjnych Gminy Ogrodzieniec poprzez włączenie do Gminy Ogrodzieniec 

nieruchomości o powierzchni kilkunastu hektarów, na których są zameldowani 

mieszkańcy w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 w domach położonych 

na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice Gminy Pilica. 

Podjęcie uchwały umożliwi przygotowanie wstępnej procedury, a dopiero potem 

rozpoczną się zdecydowane działania- jak konsultacje społeczne, opinie Rady obu 

Gmin oraz stanowisko Wojewody w tej sprawie i wniosek do Prezesa Rady Ministrów 

o zmiany granic administracyjnych gmin. Koszty związane ze zmianą granic 

administracyjnych będą dotyczyć między innymi opracowania map, pomiarów 

geodezyjnych, natomiast jeśli chodzi o dokumenty to mieszkańcy mają wystawione 

na adres zameldowania i zamieszkania w gminie Ogrodzieniec, zmiany dotyczyłyby 

zmian ewidencji gruntów ok. 12 ha. To nie będzie zbyt kosztowne, ani uciążliwe dla 

mieszkańców, a część kosztów pokryje gmina. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XIX/ 151/2016 w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy  

- została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radny Patryk Szczygieł - Studzienki kanalizacyjne przy ul. Olkuskiej – asfalt wokół 

nich kruszy się i powstają dziury, niektóre kratki popękały. Jest to niebezpieczne dla 

użytkowników drogi, stąd prośba o interwencję. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xix_151_2016.pdf
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Radna Małgorzata Janoska - Mieszkańcy bloków przy ulicy Słowackiego  

w Ogrodzieńcu zwracają się z prośbą o rozwiązanie problemu dotyczącego ulicy 

między blokami nr 8 i 9 – ulica ta nie może być posypywana w czasie gołoledzi, ani 

odśnieżana ponieważ uniemożliwiają to parkowane samochody, problemem jest 

dojazd Pogotowia Ratunkowego i brak miejsc parkingowych.  

 

Radny Podsiadło Zygmunt - Mieszkańcy ulicy Bursztynowej w Podzamczu zwrócili 

się z prośbą o wykonanie oświetlenia ulicznego. 

 

Odpowiedzi Burmistrza:  

 Ulica Olkuska jest już po okresie gwarancyjnym. Zniszczone miejsca zostaną 

naprawione przez zarządcę drogi. Sprawę studzienek kanalizacyjnych 

przekażemy do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach.  

 Przejazd pomiędzy blokami nr 8 i 9 to problem od dawna. Samochodów 

przybywa i zdarza się, że zaparkowane pojazdy utrudniają odśnieżanie, a 

nawet, pewnego dnia, przejazd karetki Pogotowia Ratunkowego. Drogi są 

własnością gminy, ale działki należą do wspólnot. Jeżeli uda nam się 

porozumieć ze wspólnotami, to poszerzymy jezdnię, ale warunkiem jest 

przekazanie na rzecz gminy gruntu.  

 Pismo mieszkańców ulicy Bursztynowej z prośbą o wykonanie oświetlenia 

ulicznego przyjmujemy jako potrzebę do realizacji w przyszłości. W chwili 

obecnej, z powodu braku środków nie ma możliwości wykonania tego zadania. 

 

 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

Od ostatniej sesji, która odbyła się 29 grudnia wydarzyły się dwie sprawy wokół 

których prowadzone były wyjaśnienia oraz działania Burmistrza.  

Jedna ze spraw była przedmiotem dzisiejszej uchwały i dotyczyła podjęcia działań 

zmierzających do rozwiązania problemu dot. zameldowanych w Gulzowie przy ul. 

Młodzieży mieszkańców, których posesje położone są w granicach administracyjnych 

Gminy Pilica. Sprawa jest oczywista bowiem 100% mieszkańców wyraża wole 

włączenia tych terenów do Gminy Ogrodzieniec.  

Problem pojawił się, gdy mieszkańcy Ci chcieli skorzystać z możliwości 

dofinansowania do solarów. Gdy zadanie to realizowała Pilica wówczas mieszkańcy 

nie mogli skorzystać bo nie byli zameldowani w Gminie Pilica, natomiast gdy 

Ogrodzieniec podejmował działania w celu pozyskania dotacji na solary, okazało się 

że mieszkańcy również nie mogli być zgłoszeni we wnioskach aplikacyjnych w naszej 

Gminie, bo na terenie administracyjnym Pilicy znajdowały się ich posesje. 

Mieszkańcy zdenerwowani  takim stanem rzeczy zwrócili się do Gminy o rozwiązanie 

problemu, wyrażając jednocześnie swoją wole przynależności do Gminy 
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Ogrodzieniec. W tej sprawie odbyło się kilka spotkam z mieszkańcami oraz z 

władzami obu Gmin. Dalsze działania w tej sprawie będą prowadzone przez 

Burmistrza i procedura zmierzająca do zmiany granic administracyjnych zostanie 

uruchomiona.  

 

Druga sprawa to błąd, który pojawił się przy publikacji uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków. Obowiązek wyodrębnienia w budżecie gminy,  w funduszu oświaty 

środków finansowych na wypłatę nagród dla nauczycieli wynika z ustawy Karta 

Nauczyciela. Środki finansowe na ten cel są co roku uwzględniane i uchwalane w 

budżecie gminy. Nagrody dla nauczycieli w poszczególnych szkołach przyznawane są 

przez dyrektorów szkół zgodnie z regulaminem uchwalonym przez Radę Miejską. 

Regulamin taki był co roku uchwalany, stan prawny zmienił się w 2009 roku. W latach 

wcześniejszych Rada uchwalała regulamin na dany rok i taki regulamin obowiązywał 

od 1 stycznia do 31 grudnia. Od 2009 roku nowelizacja Karty Nauczyciela pozwoliła 

bezterminowo uchwalić regulamin Zasady przyznawania nagród nie uległy zmianie, 

zmienił sie jedynie okres obowiązywania regulaminu na bezterminowy. Rada Miejska 

skorzystała z takiej możliwości i uchwaliła w 2009 roku regulamin na okres 

bezterminowy. Uchwała w tej sprawie była przez związki zawodowe nauczycieli 

zaopiniowana pozytywnie oraz zatwierdzona przez Radnych na sesji w dniu 6 

kwietnia 2009 roku, uchwale nadano numer XXXVII/277/2009.Niestety fatalnie się 

stało, podczas przekazywania treści uchwały do publikacji w Wojewódzkim Dzienniku 

Urzędowym nastąpiła pomyłka i w tekście uchwały przekazanej do publikacji znalazł 

się zapis który obowiązywał poprzednio, zapis dotyczył sformułowania - od 1stycznia 

do 31grudnia 2009r. zamiast od 1 stycznia 2009r. Pracownik wykonując czynności 

techniczne, jak nanoszenie numeru na uchwale opisując załączniki i wprowadzając 

korekty nie wykasował zapisu do 31 grudnia i niestety z takim niewłaściwym zapisem 

uchwała została przesłana do publikacji i przekazana do podpisu Przewodniczącemu 

Rady. Być może nie zostałby to zauważony przez nikogo, gdyby nie fakt że Wojewoda 

przekazał do Gminy skargę mieszkańca. Skarga dotyczyła zapytania o podwyżki 

 i nagrody w tym nagrody dla nauczycieli. W piśmie były zarzuty o niegospodarność, 

bo skoro - jak wskazywał w piśmie mieszkaniec - gmina jest zadłużona i przyznaje 

dodatki i nagrody to świadczy o niegospodarności gminy. Burmistrz udzielił 

odpowiedzi na pismo mieszkańca, wyjaśnił dlaczego i komu przyznano podwyżki oraz 

wyjaśnił dlaczego nauczycielom wypłacono nagrody. W wyjaśnieniach których 

Burmistrz udzielił mieszkańcowi, miedzy innymi wskazał na przepisy ustawowe Karty 

Nauczyciela zobowiązujące do wypłaty nauczycielom dodatków, budżet gminy w 

którym wyodrębnione zostały fundusze wynagrodzeń oraz nagród, oraz uchwałę Nr 

XXXVII/277/2009 w sprawie regulaminu w której znajdował się błędny zapis. Burmistrz 

udzielił mieszkańcowi wyczerpujące odpowiedzi na pismo, ale mieszkaniec nie był 

zadowolony z uzyskanej odpowiedzi i nie zgadzał się z nią. Zarzuca Burmistrzowi 

niegospodarność oraz bezpodstawną wypłatę dodatków i nagród i w tej sprawie złożył 

do Wojewody skargę oraz poinformował Regionalną Izbę Obrachunkową o tej 

sprawie.  
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Skarga mieszkańca będzie rozpatrywana przez Radę Miejska, obecnie jest badana 

przez Komisje Rewizyjną Rady Miejskiej. Stosowne wyjaśnienia i informacje zostały 

przekazane Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. W celu zlikwidowania zaistniałej 

w uchwale pomyłki zostały podjęte działania. Nie ma żadnych wątpliwości co do tego, 

że Rada Miejska przegłosowała jednogłośnie uchwałę nr XXXVII/277/2009 i intencją 

wszystkich radnych było przyjęcie Regulaminu na okres bezterminowy od 1 stycznia 

2009r.   

Temat ten pojawił się i będzie miał dalszy ciąg, sprawa świadczy o tym, że 

mieszkańcy kontrolują nas i interesują się tym co dzieje się w gminie.  

 

W dalszej kolejności Burmistrz wskazując na uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2016r. poinformował o rozdysponowaniu części wolnych środków z roku 

ubiegłego. Nadmienił, że cześć  wolnych środków  zostanie rozdysponowana zgodnie 

z założeniami Wieloletniej Prognozy Finansowej. Do wykonania mamy zaplanowane 

remonty związane z wymianą dachu azbestowego oraz z termomodernizacją budynku 

użyteczności publicznej – będzie to budynek w którym mieści się Biblioteka i Rada 

Miejska. Zaplanowana została też przebudowa dróg gminnych w ramach programu 

dot. przebudowy oraz budowy dróg gminnych i powiatowych. Złożyliśmy wnioski o 

dofinansowanie projektów dot. remontu ulic: 1 Maja i Kościuszki oraz ulic: Południowej 

i Piastowskiej (w programie zadanie to zostało ujęte jako skrócony dojazd tymi 

drogami do Olkusza). Zgłoszony został również wniosek na drogę Gulzów -  Mokrus  

w ramach dofinansowania w programie rozwoju terenów wiejskich. Wartość 

zaplanowanych do realizacji zadań -  800 tyś zł z czego dofinansowanie to kwota 500 

tyś zł  reszta w ramach środków własnych gminy. 

Prowadzona była przez Urząd MiG analiza potrzeb remontowych dróg gminnych. 

Zadania inwestycyjne - budowa chodnika przy drogach wojewódzkich - chodzi o to 

aby nie uciekły nam terminy ważności dokumentacji technicznych oraz wykonanych 

uzgodnień, dlatego zaplanowano do realizacji chodnik w Podzamczu. Posiadamy też 

dokumentacje na przebudowę drogi wojewódzkiej w Ogrodzieńcu – ul. Kościuszki i 

Plac Piłsudskiego. Ponadto ul. Różana w Ogrodzieńcu na osiedlu od lat remont tej 

ulicy jest oczekiwany przez mieszkańców. Razem z Powiatem planujemy zrealizować 

zadanie w zakresie poprawy stanu chodników przy drogach powiatowych i w 

Gulzowie z udziałem funduszu sołeckiego na to zadanie zaplanowano już część 

środków. W Fugasówce na poprawę komunikacji przy drodze wojewódzkiej - od lat 

problemy z dojazdem do posesji przy ul. Poniatowskiego. W Śrubarni stan dróg jest 

wyjątkowo zły i należy się tym zająć. Przebudowa ulicy Południowej, Piastowskiej 

 i Spacerowej w Ogrodzieńcu - zadanie prowadzone będzie wspólnie z Powiatem, 

który jest zainteresowany przejęciem tej drogi. Przebudowa ulic: Mostowa i Krotka  

oraz w okolicy Przychodni SPZOZ w Ogrodzieńcu.  
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Ad. 8 

Wnioski i oświadczenia.  

 

 Nie zgłoszono  

 

 

Ad. 9 

Zamkniecie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.10 

 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 
 


